
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 9. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 27
Aktstykke om Statens It’s låneramme

Spørgsmål 1
Vil ministeren med henvisning til Statens It’s årsrapport, hvor det fremgår, at ”Statens 
It’s indtægter og udgifter forventes at stige til 797,5 mio. kr. i 2023, hvilket kan henføres 
til, den fortsatte tilgang af nye kunder i Statens It, samt forventning om generel vækst 
hos de eksisterende kunder”, og aktstykket, hvor det angives, at ”Det forventede træk 
på lånerammen kan henføres til Statens It’s fortsatte vækst” uddybe behovet for den 
udvidede låneramme ift. de nye kunder i Statens It?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lisbeth.bech-nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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Offentligt
Aktstk. 27 - § 7 Spørgsmål 1
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